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8 medlemmer deltog, herunder en fuldtallig bestyrelse.

1. Valg af dirigent og referent
Henrik Schneider blev valgt som dirigent. Henrik Enstrøm er referent.

Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen er lovligt indkaldt.

2. Godkendelse af referat fra forrige generalforsamling
Forrige generalforsamling var den 20. september 2023. Referatet er godkendt.

3. Formandens beretning
Formanden rundsender beretningen til medlemmerne efterfølgende.
Der er forslag om, at deltagerne på hvert nymånetræf kan fortælle om, hvad de arbejder med for 
tiden.

4. Fremlæggelse af foreningens reviderede regnskab for regnskabsår 2023/2024
Kasserer Jørgen Poulsen fremlagde regnskabet. Revisor Jakob Andersen var ikke til stede. 
I revisorpåtegningen skriver han, at han finder regnskabet retvisende, men bemærker følgende:

1. Hvis der flyttes udgifter indenfor budgettet, bør bestyrelsens beslutning herom 
dokumenteres, jf. vedtægternes § 10, stk. 3.

2. Der er ikke afskrevet på de anskaffede aktiver i dette regnskabsår. Dette må tolkes sådan,
at de anses for stadig at have deres fulde anskaffelsesværdi ved udgangen af 
regnskabsåret.

3. Kreditkort bør så vidt muligt anvendes til indkøb, da det giver en større gennemsigtighed 
i regnskabsførelsen. Desuden anbefales det, at foreningen angives som faktura-adresse 
ved fjernkøb.

4. Der bør være modtaget et bilag fra Nordea på det årlige gebyr. Dette er ikke vedlagt 
regnskabet.

Bestyrelsens bemærkninger hertil:

Ad 1. Det fremgår af referaterne, at vi løbende har fulgt med i økonomien. Der står en samlet
bestyrelse bag de afvigelser, der er.

Ad 2. Afskrivninger følger bestyrelsens beslutning. Der er ikke vedtægtsmæssige, retslige 
eller lovgivningsmæssige retningslinjer, der er tilsidesat.

Ad 3. Nordea oplyser, at det ville koste 150,- kr. at få udstedet et nyt betalingskort inden for 
udløbstiden til en ny bruger. Vi vurderer at foreningen/kassereren ikke havde brug for et 
nyt betalingskort, da der ikke var planlagt køb i løbet af regnskabsåret, hvor der var brug 
herfor. Udstedelse af betalingskort giver desuden risiko for tyveri eller misbrug af kort.
Betalingen til Astro for solteleskop og binoviewer blev foretaget som kontooverførsel.
Dokumentationen for købet af 2 okularer fra Teleskop Service ligger i Rushfiles for over-
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førsel af beløbet og tilbagebetaling af rabat fra kassererens private Paypal konto. Doku-
mentationen er sendt til revisor.

Ad 4. Revisor har modtaget kontoudskrift, hvor omkostninger for årligt gebyr til Nordea 
fremgår. Nordea laver ikke faktura for kontodrift.

Generalforsamlingen tog de fremlagte bemærkninger ad notam og godkendte regnskabet.

5. Fremlæggelse og godkendelse af budget for 2024/2025 samt fastsættelse af kontingent for perioden 
2025/2026

Kassereren gennemgik budgetforslaget.
Generalforsamlingen godkendte budgetforslaget.

Bestyrelsen foreslog kontingentet for 2025/2026 sat til 200 kr. (uændret). Det er vedtaget.

6. Indkomne forslag
Der er ikke indkommet nogen forslag.

7. Opdatering af vedtægter
Henrik Schneider præsenterede ændringsforslagene. Ændringerne er vedtaget.

8. Valg (efter de nye vedtægter)
Formand: Michaela Baunsgaard genopstiller.

Michaela er valgt.
Næstformand for 1 år: Henrik Enstrøm stiller op.

Henrik Enstrøm er valgt.
1 bestyrelsesmedlem: Thomas Topsøe-Jensen genopstiller.

Thomas er valgt.
Bestyrelsen består herefter af:

– Michaela Baunsgaard (formand valgt for perioden 2024–2026)
– Henrik Enstrøm (næstformand valgt for perioden 2024–2025)
– Jørgen Poulsen (kasserer valgt for perioden 2023–2025)
– Thomas Topsøe-Jensen (valgt for perioden 2024–2026)
– Henrik Schneider (valgt for perioden 2023–2025).

Ingen suppleanter til bestyrelsen.
Revisor: Jakob Andersen genopstiller.

Jakob er valgt.
1 revisorsuppleant: Leif Bundesen genopstiller ikke. John Valentin Mikkelsen stiller op.

John er valgt.

9. Eventuelt
Der er enighed om, at foreningens kontonummer ikke skal fremgå af hjemmesiden.

Der er efterhånden ikke mange, der deltager i den årlige tur til Vogelsberg. Et besøg på Brorfelde
er under overvejelse. Thomas arbejder på det.

11. aug 2024
Referent: Henrik Enstrøm
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